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Депутатський запит

Шановні панове!

До мене, як до депутата Кропивницьої районної ради неодноразово 
звертався мешканець села Суботці Кропивницького району гр. Булгас 
Микола Леонтійович з приводу неможливості ним та іншими мешканцями с. 
Суботці отримання амбулаторного лікування в Суботцівській медамбулаторії 
де керівником є медпрацівник пані Бородата Ніна Миколаївна.
Якщо стисло, то причини такого стану медичного обслуговування в селі 

Суботці, це відмова пані Бородатої Н.М. надавати медичні послуги в 
медамбулаторії, де вона є керівником, та направлення нею осіб, мешканців 
села Суботці, до Знам’янського міського центру первинної медико -  
санітарної допомоги для отримання самих елементарних процедур. 
Детальніше суть скарги та її причини викладені в листах гр, Булгаса М.Л. що 
додаються.
Я в свою чергу з депутатським звернення двічі звертався до Вас, шановний 

Руслан Володимирович з проханням налагодити належне медичне 
обслуговування в Суботцівській ОТГ. Замість цього Ви кожного разу 
відбуваєтесь формальними відписками, а для виправдання незадовільного 
роботи завідуючої Суботцівської медамбулаторії пані Бородатої Н.М. 
приводите різні аргументи, тільки не ті що сприяють покращенню медичного 
обслуговування Суботцівської громади, а саме: то в Суботцівській 
медамбулаторії неможна отримувати лікування, то пані Бородата значний



-

період року знаходиться на лікарняному, а той і в загалі, наводите не 
достовірні дані. Конкретно наведу такий приклад: У виправдання того, що 
пані Бородата Н.М. не з’явилася на сесію Суботцівської ОТГ, куди її 
запросили для розгляду питання роботи Суботцівської медамбулаторії, ви 
відповіли, що вона такого запрошення не отримувала, що не є правдою.
Голова Суботцівської ОТГ пан А. Борідченко надав копію поштового 
повідомлення про вручення листа запрошення особисто пані Бородатій Н.М., 
це не є вчинком керівника вашого рівня. Я так розумію, що доля хворих 
людей Вас не дуже хвилює. Вас більше хвилює так звана «стабільність» у 
вашому «таборі», якщо ви не можете спитати зі своїх підлеглих за не 
виконання своїх професійних обов’язків, або поставить на їх місце ту 
людину, яка б виконувала б свої обов’язки на належному рівні.
В завершення звертаюсь до Голови Знам’янської міської ради.
Шановний Володимире Феліксовичу, прошу розглянути викладене мною 

питання з метою усунення"" суттєвих недоліків у роботі директора 
комунального некомерційного підприємства «Знам’янський міський центр 
первинної медико -  санітарної допомоги» Знам’янської міської ради 
Пушкаренко Руслана Володимировича, в його неспроможності налагодити 
роботу ввіреної йому ділянки роботи, та дати об’єктивну оцінку його 
діяльності по медико -  санітарному обслуговуванню населеня.

Принагідно нагадую, що відповідно до ст. 15, ст. 21 та ст. 22 Закону 
України «Про статус депутатів місцевих рад» надання відповіді у 
встановлений законодавством строк на депутатський запит є 
обов’язком кожного керівника установ та організацій розташованих на 
території відповідної ради, до яких звернувся її депутат...

З повагою,

Депутат Кропивницької 
районної ради




